
İÜ Rektörü ve ÜHB Platformu 
Başkanı Prof. Dr. Yunus Söylet:  
Bu ülkenin akademisyenleri 
beyinlerini, gönüllerini, 
birikimlerini bir araya getirmeli
SD

rof. Dr. Yunus Söylet,
İstanbul Üniversitesi
Rektörlüğü ve YÖK
Üyeliği dışında Üni-
versite Hastaneleri
Birliği Platformu’nun
da başkanlığını yürü-

tüyor. Prof. Söylet ile birliğin kuruluş
çalışmalarını,bugününüve İÜhasta-

neleriözelindeüniversitehastaneleri-
ninsorunlarınıkonuştuk.

Üniversite Hastaneleri Birliği’ni nasıl 
bir araya getirerek kuruluşunu sağla-
dınız. Buna başlarken fikriniz neydi?

Demokrasinin en önemli unsurların-
dan biri de lobicilik faaliyetleridir.

Türkiye’de özel hastanelerin polikli-
niklerin, özel dal merkezlerinin ve
SağlıkBakanlığı’nabağlısağlıkkuru-
luşlarının lobicilik faaliyetlerini yapa-
bileceklerikararvericibirmekanizma
var ancak bu üniversite hastaneleri
için çok geçerli değildi. Üniversite
hastanelerinindekendisorunlarıiçin
tek tek rektörlerin temsilinde temsil
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edilmeye ve sorunlarını savunmaya
çalıştıklarını ve bu ortamda nispeten
lobicilikaçısındangüçsüzkaldıklarını
da görünce böyle bir çatının doğru
olacağınıdüşündük.Sebeplerdenbir
tanesi,güçlübirlobiyesahipolmaktı.

İkincisi sağlıkta büyük bir dönüşüm
oldu.TürkiyedeSağlıkBakanlığı’nın
etkisialtındakialandaçokciddideği-
şiklikleroldu.Türkiyeadınadamem-
nuniyetvericigelişmelervedeğişim-
leroldu.Bunugörmekgerekiyor.Her
nekadarSağlıkBakanlığıhemkarar
vericinoktadaoluphemdebukadar
hastanenin sahibi olsa da ve bunu
doğru bulmasak da kendileri de as-
lındabualandaçokönemli vekarar
vericiroldeler.Sonuçtabupiyasanın
engüçlüaktörüdeolsalarüniversite
hastanelerinindeciddibilgivedene-
yimbirikimlerivar.Üniversiteler,sağ-
lıkvehastaneyönetimibilimininüretil-
diği ve bu meslekteki insanların da
yetiştirildiğiyerler.Bilim,eğitimveuy-
gulama olarak sağlık alanında çok
önemli bir konumdalar. Bu nedenle
üniversite hastanelerinin ortak akıl
üretebilecekleri bir ortamın Türkiye
sağlıkalanınaçokciddibirkatkısıol-
duğunudadüşündük.

Bir yılı aşkın bir süredir İstanbul Üni-
versitesi rektörüsünüz, yanı sıra 
YÖK üyesisiniz. Bu arada bir de Üni-
versite Hastaneleri Birliği Platformu 
oluştu. Platformun oluşumuna sizin 
katkınız ne oranda oldu, size en bü-
yük destek nerelerden geldi?

Bu fikirle ortaya çıktığımızda gerek
tıpfakültesivehastanesiolanüniver-
sitelerinçokdeğerlirektörleri,gerek
YÖK sağlık bürokrasisi, gerekse de
siyasierktebukonuyukonuşma fır-
satıbulduğumherkestenolumlutep-
ki aldığımı söyleyebilirim. Örneğin
siyasierkinilktepkisi,“Nihayetortak
bir muhatap bulacağız” şeklinde
oldu. Aslında bu platform, biraz da
karşılıklıbirihtiyaçtandoğdu.Benim
içinönemliolanbirkonuyudahabu-
radagündemegetirmenindoğruol-
duğuna inanıyorum:Sırfbaşka türlü
düşünüyoruz, farklısiyasi fikresahi-
biz diye bazen doğru olduğunu içi-
mizdekabulettiğimizbirtakımkonu-
lara bile muhalefet edebilen bir
yapımız var. Akdenizli olmamızın,
fazlasıcakkanlıolmamızındaetkisi-
dirdiyebilirizamabubizeçokfazla
enerji kaybettiriyor. İkincisi birlikte
çalışma,ekip ruhuoluşturma, farklı-
lıkları bir araya getirip bir zenginlik
halinedönüştürme,koalisyonkurma
gibidemokrasininaslındaçokönem-
likültürlerinoktasındabazısorunları-
mızvar.ÜniversiteHastaneleriBirliği
benim bir başka hayalimin de ger-
çekleşmesini sağladı, o da tam da
böyle farklı düşünen insanların aynı

hedefleriçin,üniversitelerinhedefle-
ri için bir araya gelip birlikte fikir
üretmeleri ve bu platform şeklinde
başlayanbuhareketinbütünbuko-
nuyagönülverenrektörlerimizinkat-
kısıylahızladernekleşmesi.Doğrusu
ben bunu da ülkedeki bir çekirdek
ülkevegerçektenentelektüelinsan-
lardanvebuülkeninakademisyenle-
rinden,enüstdüzeyyönetimgörevi-
ni ifa eden akademisyenlerinden
oluşanbuelitgrubunkafakafayave-
ripanlaşmaları vebirkonudabütün
farklılıklarını bir kenara bırakıp ülke
ve kurumlarının hayrına; beyinlerini,
gönüllerini, sevgilerini, birikimlerini
bir araya getirmelerini çok önemsi-
yorum. Bu yüzden de bu topluluk
beniçokmutluediyor.

“Diyalogla birçok şeyin 
çözülebileceği bir süreç 
başladı”

Bu platform oluşturulurken nasıl bir 
süreç yaşandı? Ardından dernekleş-
me aşamasına gelirken nerelerde 
toplandınız, kaç kez toplantı yaptı-
nız, ne gibi temaslarda bulundunuz?

İlktoplantıyaklaşıkonayönceİstan-
buldagerçekleştirildi. İkinci toplan-
tıyıHacettepeÜniversitesi’ninmisa-
firperverliği sayesinde Ankara’da
yaptık. Üçüncü toplantı Gaziantep
Üniversitesi’nin ev sahipliğinde
Gaziantep’te gerçekleştirildi. Dör-
düncütoplantıdageçtiğimizayyine
Ege Üniversitesi’nin ev sahipliğinde
İzmir’de gerçekleştirildi. Şu ana ka-
dardörttoplantıyaptık.İlküçtoplan-
tıplatformkimliğiiledüzenlendi.Son
toplantıdayineaynıkimlikletoplantı-
ya gittik ama toplantının bitiminde
artıkdernekleştik.

Yaptığımıztemasları ikigrupta ince-
leyebiliriz: Birincisi, platformun icra
kurulu olarak seçtiği; Hacettepe,
Ege, Ondokuzmayıs, Gaziantep ve
İstanbul üniversitelerinin rektörleri
olarak katıldığımız toplantılar. Bu
toplantılarikikezgerçekleştiveikisi-
ne de ekonomi ve sağlık ekonomisi
ile ilgili olan tüm bakanlar katıldılar.
Örneğin ikinci toplantımıza beş ba-
kanımız katıldılar. İkincisi, konuya
teknik anlamda daha fazla hâkim,
başhekimlik yapan ya da hastane
koordinatörlüğünü yapan
Hacettepe’den Mustafa Özmen Ho-
canın, Gaziantep’ten Levent Elbeyli
HocanınveİÜ’denHalukÖzsarıHo-
canınbuplatformutemsilenkatıldığı,
teknokratdiyebileceğimizdüzeydeki
bürokratların da katıldıkları birkaç
toplantıyapıldı.Butoplantılardahem
üniversite hastanelerinin sorunları
hem de bu sorunların ortak çözüm
yolları konusundagerçekten işeya-
rayan, iki taraflı daha fazla bilgilen-

meyi,sorunlarımızakarşılıklıyaklaşıp
vakıf olmayı sağlayan görüşmeler
gerçekleşti.

Aklınıza gelen bu toplantılardan, ör-
neğin beş bakanla yapıldığını söyle-
diğiniz toplantıdan çıkan en önemli 
karar sizce nedir?

Biliyorsunuz, global bütçeye geçil-
mesi söz konusuydu. Global bütçe
uygulamasında tek bir çıktı olarak
söylemesemde‘TamGünYasası’yla
birlikte kaybettiklerimizi kısmen de
olsanasılgerialabileceğimizkonusu
gündeme getirildi. Bunları örnekler-
sek, birincisi üniversite hastaneleri-
ninüniversitehastanesiolarakkala-
bilmesi yani sıradan hizmet
hastanelerine dönüşmemeleri, ken-
dilerinekolaygelenveparakazandı-
ran işlerin frekansınıarttırmayoluna
gidip esas sorunlu olan problemli
olan hastalarla uğraşmalarını bırak-
malarını engelleyici düzenlemeler
yapılması kararı alındı. Bana göre
bu,önemlibirnoktaydı.İkincisiSağ-
lıkBakanlığı’ndayüzdebiredüşürül-
müş olan, üniversite hastanelerinde
yüzdeüçolarakkesintiyapılanhazi-
nepayınınhemSağlıkBakanlığıhem
de üniversite hastanelerinde)
2010’da yüzde üçe, 2011’de yüzde
biredüşürülmesikararıalındıveuy-
gulamabaşladı.Hernekadarbunlar
üniversite hastanelerinin ‘Tam Gün
Yasası’yla oluşacak kayıplarını tam
karşılayamasa da, arada yüzde 10-
12’lik bir kayıp söz konusu olsa da
diyaloglabirçokşeyinçözülebilece-
ğibirsürecebaşladığımızıumutedi-
yorum.

Bu söyledikleriniz, kamusal karar 
vericilerin ister teknokrat, ister siya-
si düzeyde olsun Üniversite Hasta-
neler Birliği’nin taleplerini dinlediği-
ni ve buna yönelik destek olduklarını 
gösteriyor. Doğru bir izlenim mi bu?

Diyalog kültürünün oluşması açısın-
danatılmışönemlibiradımolmasının
yanı sıra sizin de söylediğiniz gibi,
problemlerin bir platform tarafından
herdüzeydevedoğrubirüsluplaak-
tarılması eminim ki bu diyalogun
başlamasında önemli bir etken ol-
muştur. Üslup meselesi önemli bir
meseledir. Aynı ülkede yaşayan ve
çıkarları kesinlikle birbirine bağlı
olan tüm kurumların ve kişilerin bir-
birleriiledoğrubirüsluplakonuşma-
ları halinde mutlaka doğru kararlar
alınacaktır.

Bu dernekleşme sürecinde şuanda 
hangi noktadasınız? Yetki aldınız, 
dernek kuruluyor. Bu derneğin yöne-
timi beş üniversite rektörü olarak 
icra kurulu üyeleri ile mi sürecek, 
yoksa başka bir temsilcisi de var mı?
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Bu işi başlatan 5 üniversite rektörü,
derneğin de yönetim kurulunda yer
aldılar. Ama yönetim kurulumuzu 4
arkadaşımızla daha zenginleştirdik
ve yönetim kurulumuz 9 kişi olarak
görevinedevamedecek.

“Muayenehanesini kapatıp 
gelen hekimler mali 
sıkıntımızı büyütecek”

Şuana kadar konuştuklarımızın dı-
şında başka sorunları da var mı üni-
versite hastanelerinin?

Türkiye’de üniversite hastanelerinin
çok farklı boyutlarda sorunları var.Bir
kerebunlarınhepsi eşdeğer kurumlar
değil.Yenikurulanüniversitehastane-
lerinin farklı sorunları var, çok büyük
hasta kitlelerine hizmet vermeye çalı-
şaneskilerinyerleşmiş, farklı sorunları
var.BenşimdiİstanbulÜniversitesive
benzerigrubuelealarakanlatmayaça-
lışayım:Sonyıllardadikkatçekennok-
ta,özellikleson7yıliçindeki2002-2009
yılıiçindekamununsağlıkharcamaları
içinde üniversitelere yapılan harcama
üç kat artarken, Sağlık Bakanlığı’nda
buartışyaklaşık5kat,özelsağlıkkuru-
luşlarındada12katolarakgerçekleşti.
Yani üniversite hastanelerinin kamu-
munsağlıkharcamalarındakipayıçok
yavaşvediğerikigurubagöredeçok
geridenarttı.Bubirincisi.

İkincisi, SUT fiyatları belki ilk ortaya
çıktığında, ilk belirlendiğinde daha
makulvehizmetedahakarşılıkgelen
ödemelerolmasınakarşınelbettebüt-
çe imkânlarının da etkisiyle ya da
imkânsızlıklarınedeniyleoldukçageri-
lediveSUTfiyatlarıençokdaüniver-
sitehastanelerinivurdu.Dahaöncede
söylediğimgibi,üniversitehastaneleri
ülkemizin her yerinden hatta ülke dı-
şındangelenveüçüncühattadördün-
cübasamaksağlıkhizmetigerektiren
hastalara hizmet veren kurumlardır.
Dolayısıyla üniversite hastanelerinde
daha komplike, daha sorunlu, genel
durumları daha problemli bir hasta
grubunahizmetverilir.Bunedenlekü-
çük bir ilimizdeki hizmet hastanemiz-
debirhizmetkarşılığıbelirlenenSUT
fiyatınınbüyükbir ilimizdekikomplike
hastalarımızın tedavi edildiği bir üni-
versitehastanemizdedegeçerliolma-
sı büyük bir haksızlık. Bu durum üni-
versite hastanelerimizin mali açıdan
çokzayıflamalarınanedenoldu.

Sanıyoruz bir de öğretim üyesi farkı 
meselesi var…

Okonuçokönemlibirsorun.Öğre-
timüyesifarkınınbirmalianlamıçok
büyük çünkü yüzde 15 gibi ya da
yüzde10ile15arasınakitparagiri-
şisağlıyorüniversitehastanelerimi-
ze. Bu çok önemli bir oran ayrıca

nakit olması dolayısıyla da adeta
cankurtaransimidigibimalidenge-
lerimizekatkısağlıyordu.Şimdibu-
nunkaldırılmışolmasımantığınıan-
lamışolsakdameblağınbüyüklüğü
nedeniylehalabizimiçinçokönem-
libirkonuvebununhenüzdahagi-
derilemediğini söylemek zorunda-
yım. Bu konuda karar vericilerin,
siyasierkinçokkısabirzamaniçin-
debueksikliğigidermesinidebekli-
yoruz. Üniversite hastanelerimizin
banagöreşuanenönemlibeklenti-
si,yaklaşık400milyonTLtutanyıllık
bu farkın üniversite hastanelerine
birşekildeverilmesidir.Bununhan-
gi şekilde verileceği SUT fiyatları
ayarlanarakmıyadabaşkabirtürlü
müolurbilemiyorumşuaniçin.Ama
bununformülüenkısazamandabu-
lunmalıveaçıklanmalıdır.Üniversite
hastanelerini idare etmeye çalışan-
larbuaçıdanbüyükbirsıkıntıiçeri-
sindeler ve geleceğe yönelik belir-
sizliğihissediyorlar.

Birdeüniversitehastanelerininfatu-
ralarıyla ilgili bir konu var. Fatura
inceleme komisyonlarında hiçbir
temsilcimizinolmaması,bazenizah-
ta çok büyük bir güçlük çektiğimiz
veadetabütçeayarlamasıgibigör-
meyebaşladığımızciddikesintilere
yol açıyor. Bu kesintilerin hakkani-

yetli olduğuna inanabilmemiz için
orada bir temsilcimizin olması la-
zım. Yine SUT fiyatlarını belirleyen
komisyonlarda da üniversite hasta-
nelerimizin temsilcilerinin yer alma-
sında çok büyük yarar var. Benim
başlıca söyleyeceklerim bunlar. Bir
deşimdi‘TamGünYasası’ilebirlik-
temuayenehanesinikapatanbirkit-
le olacak. Bunun oranını hiç kimse
şuankestiremiyoramaönemlisayı-
da öğretim üyesi, zaten kısıtlı olan
üniversitehastanelerine,dönerser-
mayekaynaklarınayeniortaklarola-
rakdönecekler.Bukonudayinebi-
zim uykularımızı kaçıran ve ciddi
endişe kaynağı olan konulardan
biri. Üniversite hastanelerinde baş-
kasorunlardavar.Gelir-giderden-
geleri konusunda bazı sıkıntılarımız
var, personel istihdam şekilleri ko-
nusunda bazı belirsizlikler ya da
bazıeşitsizliklervar.Çokiyiyönetil-
diğini bildiğimiz hastanelerin ciddi
malisıkıntılarınınolduğunuveadeta
kaliteninyeterliödemeleryapılama-
dığı için cezalandırıldığını görüyo-
ruz. Ama en başında söylediğim
gibi, diyalog ortamı bu sorunların
hepsininüstesindengelecektirdiye
umut ediyorum. Çünkü hiçbir ülke,
hiçbirsiyasierküniversitehastane-
lerindenvazgeçemez.
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 “Dev sağlık işletmelerimizin 
akademik lider olması 
gereken dekanlar tarafından 
yönetilmesi doğru değil”

Bu noktada, biraz da İÜ’nün özeline 
inerek bir şey sormak istiyoruz: Üni-
versite hastaneleri aynı zamanda tıp 
fakültelerini de bünyelerinde barın-
dırıyor. Tıp fakültelerinin işleyiş bi-
çimlerini üniversite hastaneleriyle 
birlikte düşündüğümüzde kafanızda 
bir çözüm yolu var mı? Seçim bildiri-
lerinize bakıldığında önerileriniz de 
vardı. Bazı çalışmalar yapıldığını da 
biliyoruz. Bu bağlamda hangi bilgi-
leri paylaşabilirisiniz?

Şimdi bakın, İÜ’nün uygulama ve
araştırma merkezlerinin, üniversite
hastanelerinin toplam yatak sayısı
3600’eulaşıyor.Bukadarkomplike,
bu kadar büyük işletmeler, aslında
akademik lider olması gereken de-
kanvedekanyardımcılarıtarafından
yönetiliyor. Müthiş gelir-gider tablo-
larıolanbudevasa işletmelerineği-
tim liderleri tarafından yönetilmesi
bazısorunlarayolaçabiliyor.Dolayı-
sıyla herhalde bizim başından beri
savunduğumuz,atılmasıgereken ilk
adım,akademikeğitim-öğretimlider-
lerininveişletmeliderlerininayrılma-
sı.Buişletmeler;hastaneişletmecili-
ğinde tecrübeli, sadece bu konuda
çalışacakveeğitiminidebualanda
sürdürecek olan kişiler tarafından
yönetilmeli.Kanunlarımızınveyönet-
meliklerinelverdiğiölçüdeburaların
profesyonel insanlar tarafından yö-
netilmesi,dekanvedekanyardımcı-
larımızın ise akademik ve eğitim li-
derleri olarak görevlerine devam
etmeleri amaçlandı. Bu ayrımla bu
koskoca işletmelerimizi belki biraz
daha dinamik ve çağın gereklerine
uygunsevkveidareedebileceğimizi
düşünüyorum.

“2 ay içinde Çapa 
ve Cerrahpaşa’nın 
yönetimi profesyonellere 
devredilecek”

Ne aşamadasınız, böyle bir sisteme ve 
modele İstanbul Üniversitesi hastane-
leri olarak ne zaman başlayabileceksi-
niz, Türkiye’de de örneği var mı?

Vartabi,birçokörneğivar.İlkörnek
HacettepeÜniversitesi’dir.Bukonu-
da gelişmiş bir yönetim biçimi var.
Profesyonelce yönetilen başka üni-
versitehastaneleridevar.Nezaman
başlayabiliriz? Herhalde bir buçuk-
ikiaygibibirsüresonrabuişebaş-
larız. Yaklaşık bir yıldan beri arama
konferansları, çeşitli çalıştaylar ve
toplantılarında yaptığımız beyin fırtı-
nalarıylahemkamuoyumuzuhemde
kendimizibu farklılığa yeterinceha-

zırladıkdiyedüşünüyorum.2aygibi
birsüresonradadüğmeyebasaca-
ğımızı varsayıyorum. Umut ederim
daha fazla bir gecikme olmaz. Bu
kadaruzatmamızınbirbaşkanedeni
de‘TamGünYasası’nınnetleşmesini
debeklemişolmamız.‘TamGünYa-
sası’ilebirliktekonununmuhatapları
tarafındandahaiyikavranacağınıve
dahaiyibenimseneceğinidüşündük.
‘TamGünYasası’nınişimizidahada
kolaylaştığınıdüşünüyorum.

“Üniversitelerin siyasi erkten 
bağımsız olması aslında 
dezavantaj”

ÜHB olarak Sağlık Bakanlığı’ndan 
ve SGK’dan beklentilerinizi özetle-
yebilir misiniz?

Daha önce de vurguladığım gibi
Türkiye’deüniversitelerhaklıolaraksi-
yaset kulvarının dışında kurgulanmış-
tır.MalumunuzYÖKvardır,onunüze-
rinde de Cumhurbaşkanımız vardır.
Siyasierkinsahiplenmesininolmayışı-
nı ben bir dezavantaj olarak görüyo-
rum. Elbette Milli Eğitim Bakanımız
aynızamandaüniversitelerimizinsiya-
si anlamda bağlı olduğu bir bakanlık
olsadailköğretim,ortaöğretim,yükse-
köğretim,okadargenişbiralandahiz-
metvermekzorundaki…Bunedenle
kabinedebütçekonuşulurken,özellik-
le ekonomiden sorumlu bakanlarla
muhtemelenbukonuşmalaryapılırken
bizimsiyasianlamdadesteğimizinaz
olduğunu tahmin ediyorum. Burada
kritik iki bakanlığımız var. Bunlardan
bir tanesi elbette sosyal güvenlikten
sorumlu bakanımız. Sosyal Güvenlik
Kurumu hızla yeniden yapılanmasını
sürdürüyor. Ve gördüğüm kadarıyla
da bu işi çok da iyi yapıyor. Son bir
yıldır çok müspet gelişmeler görüyo-
rum.Çokyakınilişkiiçerisinde,bizlerle
konuşarak problemlere çözüm yolları
aradıklarını görmekten de çok büyük
mutluluk duyuyorum. Ancak yine de
bizimbirazdahasiyasidesteğeihtiya-
cımız olduğunu düşünürsek burada
SağlıkBakanımızınkritikkişiolduğunu
söylemek durumundayım. ‘Sağlıkta
DönüşümProjesi’ninşuanakadarvar
olduğunu düşündüğümüz başarısının
kaderikesinlikleüniversitehastaneleri
ileyakındanilgilidir.SağlıkBakanımız,
enazSağlıkBakanlığı’nabağlıhasta-
neler kadar üniversite hastanelerinin
dearkasındadurmazsakorkarımbir-
çokemekboşagidecektir.Bunedenle
SağlıkBakanımızınbiziçokciddides-
tekleyeceğiniveböylebiraksiliğiasla
istemeyeceğinidüşünüyorum.

Üniversite camiasında, bilhassa son 
İzmir toplantısında ‘Bunun örnekleri 
daha önce yaşandı’ diye ortak kanı 
oluştu. Buna katılıyor musunuz?

Sağlık Bakanımızın İzmir toplantımı-
zakatılması,bizimleoradauzunsa-
atlergeçirmesivegerçekteninterak-
tifveçokciddibirpaneldedesıksık
söz alarak her türlü soruya da ce-
vaplar vererek katılım sağlaması
bencebuişinekadarönemsediğini
gösteriyor. ÜHB İzmir toplantısında
sorunlarayönelikçözümlericiddian-
lamda sahiplendiğini gördüm. Bu
nedenlebenoldukçamüsterihimdi-
yebilirim.

Hocam, diliyoruz bu müsterihliğiniz 
ÜHB çalıştıkça, raporlar ve öneriler 
ürettikçe daha da güçlensin, köklen-
sin ve ülkemiz sağlık sistemine, baş-
ta üniversite hastanelerine olmak 
üzere katkıda bulunsun. Bunca yo-
ğunluğunuz arasında bize vakit ayır-
dığınız, sorularımıza açık ve net bir 
şekilde kapsamlı yanıtlar verdiğiniz 
için çok teşekkür ederiz. Söylemek 
istediğiniz son bir şey var mı?

Şunusöylemekistiyorum:Üniversite-
ler bir ülkede bilimin üretildiği ku-
rumlardır.Dolayısıylakararalıcıme-
kanizmadaki bütün bireyler de
aslında bu üniversitelerden mezun
olanvebuüniversitelerinyetiştirdiği
kişiler.Bugünyineüniversitelerimiz-
de Türkiye’nin en seçkin insan kay-
nağıvar.Bütünbunlarıbirarayage-
tirdiğimizdebuortakaklın,diyalogun
herşeydenönceülkemizeçokyarar
sağlayacağınıamakurumlarımıziçin
de gösterdiğimiz bütün çabaların
boşa çıkmayacağını ve hepsinin
müspetilimleredönüşeceğineinanı-
yorum. Böylesine güncel ve çok
önemli bir konuda kendimi ifade
etmefırsatıverdiğiniziçinsizeteşek-
kür ediyorum. Bu fırsatı veren siz
dostların, böylesine kısa bir zaman
geçmesine rağmenkalitesi ve içeri-
ğiylesağlıkalanındaönemlibirboş-
luğudoldurduğunainandığımSağlık
Düşüncesi ve Tıp Kültürü dergisin-
denolmasınadaayrıcamutluoldu-
ğumudasöylemekistiyorum.Dergi-
yi çıkartanları, emek verenleri,
sürdürenleriyürektenkutluyorum.
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